
Савенко Ганна МиколаївнаТимошенко Богдан Васильович

У 2008 році вступив до першого класу загальноосвітньої школи
№316 міста Києва .
У 2017 році закінчив 9 класів СЗШ №316 міста Києва
З 2017 – 2021 рр. Навчався в ДВНЗ Київський Транспорно -
Еконочний Коледж НТУ за фахом - логіст
В 2021 році вступив до Національного Транспортний Університет
(НТУ) на перший курс факультету Автомеханічного (АМФ) , де
навчаюсь на теперішній час .
У лаврах Зброїних сил України службу не проходив .
Сімейний стан - неодружений
На війсковому обліку перебуваю у Дарницькому РВК м. Києва

-Амортизація навчального процесу (проведення навчання в
електронному вигляді ) 
-Створення окремої навчальної платформи  , в даній пандемічній
ситуації . На прикладі Гуг класа , Гугл міт . 
-Створення платформі для розкладу .  
-Популяризація спорту в університеті 
-Активне залучення в  проведенні  науково-практичних заходів, та
залучення практиків для покращення теоретичних знань
студентства та активізації взаємодії між студентством та
викладацьким складом 
-Створення відокремлених культурних гуртків для бажаючих
студентів 
-Проведення щорічного конкурсу ''НТУ має талант'' 
      - Популяризація та залучення студентів до взяття участі у
культурних       заходах театрів, музикальних шкіл та ін 
-Формування університетського театрального гуртка 
-Поширення безкоштовної WI-FI мережі для студентів 
-Створення кімнати відпочинку 

ПРОГРАМА

ОСС АМФ

Я , Тимошенко Богдан Васильович ,
народився 3 травня 2001 року в місті
Києві , українець 



Савенко Ганна МиколаївнаОсипчук Артем Романович 

  В 2010 році закінчив Заклад дошкільної освіти номер 225.
  З 2010 по 2019 роки навчався в Середній загальноосвітній школі
номер 18  1-2 ступенів Оболонського району м. Києва.
  В цьому ж році поступив до Технічного ліцею НТУУ КПІ
Вишгородської міськради Київськ. обл. У 2021 році закінчив ліцей й
отримав диплом ПЗСО. 
  Наразі навчаюся на першому курсі Національного транспортного
університету ,на автомеханічному факультеті , на денній формі
навчання .
  Братів та сестер не маю. Не працював. 
  Місце моєї реєстрації: м. Київ , Дніпровський район , вул.
Березняківська 30-А , кв. 196 .

1.Популяризація спорту , проведення різноманітних
спортзаходів .
2.Допомога у вирішенні потенціальних  питань дистанційного
навчання для студентів й викладачів.
3.Реорганізація системи «скриньок довіри» ,донесення
головного значення цих скриньок( для чого вони  до усіх
студентів усіма можливими способами ( спілкуванням ,
поширенням в інтернеті , розвішуванням ознайомлюючих
листів на стендах )

ПРОГРАМА

ОСС АМФ

 Я ,Осипчук Артем Романович ,
народився 19 червня 2003 року в
місті Києві, українець за
походженням.



Савенко Ганна МиколаївнаОснова Дмитро Олексійович

 Після 9 класу поступив в Запорізький Авіаційний Коледж, займав
посаду зама старости у власній групі та був Головою дизайн
сектору студкому коледжу. Під час навчання завжди допомагав
одногрупникам, в кінці навчання займався допомогою у складанні
курсових та дипломних проектів, завдяки чому половина моєї
групи отримала змогу не залишитись на другий рік через
відсутність робіт, а так само як і я отримали дипломи молодшого
авіаційного інженера-технолога. Мав певну лояльність викладачів,
тому завжди була можливість отримати навчальні матеріали та
допомогти тим людям котрі не встигали здати власні
заборгованості. Середній бал за повну середню освіту – 8.7, бал
диплому – 4.62 (5 бальна система).

 Повторно здавав ЗНО та мав бажання змінити спеціальність, тому
одним із перших ВУЗів на вступ поставив НТУ адже по словам
родичів мій дід, якого я дуже шаную, завжди мав тягу до
автомобілів та їх двигунів. Тому я так само вирішив піти саме в
автомобілі. Поступив на бюджет і навчаюсь в ВУЗі на спеціальності
Автомобільний транспорт.

Маючи досвід навчання в коледжі та приймаючи активну участь у житті
навчального закладу я зрозумів, що окрім питань організації навчального процесу та
проведення заходів призначених для розвитку студентів існують також і інші
області де також потрібно мати певний порядок та організованість, а саме:
методичні матеріали до практичних та лабораторних робіт різних предметів
факультету; літературні архіви, а саме їх цифровий формат, адже у зв’язку з
пандемією та тяжкою епідемічною ситуацією в світі ми не завжди маємо
можливість прийти в бібліотеки та взяти книги; зв’язок з викладачами кожного
предмету що присутній на тому чи іншому курсі.
         У зв’язку з вище сказаним пропоную свою програму кандидату:
§Створення цифрової бібліотеки літератури необхідної для навчання.
§Упорядочення та систематизація контактних даних викладачів.
§Впорядкування методичних даних предметів.
§Підтримка та заохочення ініціативних студентів по будь-яким питанням
організації дозвілля(клуби інтересів) та з питань, що стосуються безпосередньо
правильності та зручності навчального процесу.
§Підвищення якості інформаційного освітлення заходів, що проводяться на базі
навчального закладу.
§Покращення умов знаходження студенів в стінах університету (заміна лампочок,
ремонт меблів в аудиторіях, створення плакатів необхідних для деяких предметів і
т.д.).
§Акцентування уваги на злагодженій спільній роботі студентського самоврядування
з Адміністрацією університету.
§Забезпечення ефективного поширення серед студентів інформації про різні
стипендіальні програми, гранти та олімпіади.
§Надання будь-якої допомоги і підтримки вже існуючим навчальним структурам.
§Врахування скарг студентів відносно навчального процесу (розклад, час
проведення заліків та екзаменів), допомога у вияву і вирішенні конфліктів між
учнями та викладачами.
§Покращення взаємодії з різними організаціями, які діють в стінах університету на
міжфакультетному рівні (Волонтерський центр, Профсоюз).

ПРОГРАМА

ОСС АМФ

Народився та виріс в місті
Вільнянськ Запорізької області. Там
закінчив Загальноосвітню школу,
під час навчання проявляв старання
та зайняв 5 місце в Рейтингу
успішності свого класу. Середній
бал атестату – 9.7 балів.  



Савенко Ганна МиколаївнаНегрей Анастасія Костянтінівна 

У 2009р. розпочала навчання в спеціалізованій школі №16 з
англійським уклоном Оболонського району м.Києва .Під час
навчання в СШ займала активну громадську позицію та займала
посаду голови учнівського самоврядування. Була президентом СШ
два роки.
У 2020 р. вступила до Національного транспортного університету
на автомеханічний факультет за спеціальністю 101 «Екологія»,
денної форми навчання, де зараз навчаюся на другому курсі.
В 2020 році стала замом старости автомеханічного факультету.
Займаюсь волонтерською роботою, брала активну участь у
міжнародному проєкті «Transnational Biosphere Forests –
Cooperative Learning in UNESCO Biosphere Regions for Conflict
Prevention and Sustainable Transformation» за участі представників
трьох країн і планую далі товаришувати з ними , приймала участь
як волонтер в НПП Голосіївський ,була на всесвітньому дню
прибирання де познайомилась з “Let’s do it Ukraine” і це ще не всі
досягнення за рік навчання в НТУ. Активо веду інстаграм Екологів
НТУ. Маю велике бажання передавати свій досвід іншим курсам та
заохочувати їх до активного студентського життя.

МЯ вирішила балатуватися до РСС АМФа, бо мені хочеться
розвивати
студентське життя автомеханічного факультету .
Моя программа:
• Проведення проф. орієнтаційної роботи з майбутніми
абітурієнтами та
закликати їх вступати саме до нашого факультету.
• Створення чатів для першокурсників та абітурієнтів АМФу
2021-2022р., 2022-2023р.
• Заохочення студентів до волонтерських робіт за додаткові
бали.
• Проведення конкурсів ,ознайомчих тренінгів , особливо для
першокурсників, щоб студенти вміли працювати в команді та
мали змогу краще дізнатися один одного.
• Залучення студентів до культурно-масових заходів.
• Заохочування студентів до участі в наукових семінарах,
конференціях та ін.
 • Створення “English speaking club” для покращення знань та
розвитку в сфері англійської мови.
 • Розробити документ з правилами за обов’язками старости
групи.
 • Розвиток “Навчання по обміну”

ПРОГРАМА

ОСС АМФ

Народилася 8 серпня 2002 року в
м.Києві.
Я дуже активна та відповідальна
людина ,готова до конкуренції та
боротьби за свою позицію і точку зору ,
завжди готова до нових знайомств та
подорожей. Сім років займалась
баскетболом та трохи пізнаюсь в
психології ,полюбляю читати і маю
план до двадцяти років прочитати 101
книжку .


